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Date 2025-09-26   

  
À : Aux utilisateurs du test VPH 

To: Users of the HPV test  

  
De/ From :  Argyroula Terzidis    

Titre: Coordinatrice Administrative en Microbiologie 
et Génétique Moléculaire , Optilab Montreal-
CUSM 

 

Title: Clinical Administrative in Microbiology and 
Molecular Genetics, Optilab Montreal-MUHC 

 

  
Objet :  Remplacement immédiat des trousses de prélèvement Roche par le système Hologic ThinPrep® 

Subject:  Immediate Action Required: Replacement of Roche Collection Kits with Hologic ThinPrep® System 

  
 

  see below for English version 

 

 

  

 Chers collègues, 

Dans le cadre de l’éventuelle offre du test VPH dans notre grappe OPTILAB-CUSM, il est impératif que 
vous retiriez immédiatement toutes les trousses de prélèvement Roche de votre inventaire et que vous 
les remplaciez par le système Hologic ThinPrep® d’ici le 1er octobre, 2025. 

Le flacon Hologic ThinPrep® PreservCyt® Collection Vial (numéro de produit 70136-001) est le 
remplacement désigné accompagné du dispositif de collecte de type balai. 

 

Des informations complémentaires concernant le test et le déploiement vous seront communiquées 
dans les prochaines semaines. 

Merci de votre attention immédiate à ce sujet 
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 Dear Colleagues, 

In the eventual offering of the HPV test in our OPTILAB-MUHC cluster, you are required to immediately 
remove all Roche collection kits from your inventory and replace them with the Hologic ThinPrep® 
system. This transition is mandatory and must be completed without delay by October 1, 2025 

The Hologic Thin Prep® PreservCyt® Collection Vial (Product Code: 70136-001) alongside the broom-like 
collection device is the designated replacement. 

 

Additional information regarding the test and deployment roll out will be provided in the coming weeks. 

Thank you for your immediate attention on this matter  

  

 

 


